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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Ur!

Az Országgyű lésrő l szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdés t
kívánok intézni а Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint а tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Milyen lépéseket kívánnak tenni а kábítószer kereskedelem, - terjesztés, - létrehozá s
ellen?”

címmel .

А benyújtott kérdésemreа választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Jogalkotás tekintetében Magyarországa dizájner, könnyűdrogok vonatkozásában egy az Európa i
Unióban is újszerű megoldást alkalmazott, melynek során а megfelelő kémiai gyökök
figyelembevételével egyé rtelműen megállapítható, hogy kábítószerr ő l van szó, nem kell külön-
külön bebizonyítania mutánsok részét . Felderítő tevékenységben bár kétségtelenül történtek
előremutató lépések, ettő l függetlenül Magyarország el őtt а jövőben bűnügyi szempontból talán а
legnagyobb kihívása kábítószer kereskedelem, – terjesztés, – létrehozás, és а kábítószer élvezet
elleni harc lesz .

А felelősségteljesen gondolkodó közvélemény, különös tekintettel а gyermekes szül ők részérő l
teljes joggal fogalmazódik meg а hatóságok és а jogalkotók felé, hogy drogmentes kö rnyezetben
tudják а fiatalokat akkor is, ha éppen nem а családi fészekben tartózkodnak .

Ennek egyik, de sajnos nem kell ően hatékony, önmagában pedig garantáltan eredménytelen módj a
lehet az ún. „diszkórazzia” . А szórakozóhelyek ellen őrzése, а biztonsági előírások következetes
betartatása mindannyiunk közös érdeke, ugyanakkor nem járható út egy diszkó lezárása során
válogatás nélkül gyanúsítottként kezelni а fiatalokat а kábítószer-fogyasztás jelei után kutatva .
Ezzel а módszerrel ráadásul а korábbi években éppen а rendőrség és társszerveinek egyes vezető i
részéről komoly bűncselekményeket is megvalósító visszaélések tö rténtek, ráadásul az
eredményességüket tekintve sem igazolták az ilyen razziák а hozzájuk fűzött elvárásokat .
Elengedhetetlenül fontos ezen а téren az operatív munka, terjeszt őhálózatokba történő fede tt
nyomozók beépítése, megfigyelés, nemzetközi együttműködés а kábítószer-üldözésre szakosodo tt
szervekkel, drogprevenciós programok szervezése civil szervezetek, önkormányzatok és oktatás i
intézmények bevonásával .

Korábban Simicskó István államtitkár úr reális célkitűzésként fogalmazta meg Magyarorszá g
kábítószermentessé tételét, ezt rövid távon а statisztikai eredmények alakulása finoman szólva
sem támasztja alá . А céllal természetesen egyeté rtünk, а Jobbik Magyarországért Mozgalom



Frakciója pedig а jövőben is támogat minden ez irányú törekvést, ugyanakkor valószín ű leg
Belügyminiszter Úr is meg tudja er ősíteni, hogy egyel őre sok feladat áll az Országgyű lés és
nyomozóhatóság előtt is (a korábbi évekhez képest kedvezőbb jogszabályi háttér miatt, talán
elsősorban az utóbbinak több а tennivalója ezen а téren) .

Nem elhanyagolható szempont, hogy а drogfüggőség mélyebb összefüggéseiben rossz hatással
van а magyar termelésre, munkaerőre, rossz irányba befolyásolja az egészségügyi mutatókat stb ,
és mindez rengeteg pénzébe kerül а magyar adófizetőknek .

Hogyan érvényesült eddig а szigorúbb Btk . а gyakorlatban, milyen eredményekről tud
Belügyminiszter Úr beszámolnia rendőrség drog(ellenes)stratégiájával kapcsolatban ?

А szakértők szerint а dizájnerdrogok kapcsán hozo tt legújabb törvények kikerülése nyomán
hetente jelennek meg újabb szerek а piacon, s míg korábban „tranzitországként” emlege ttek
minket, addig lassan, de biztosan egyre inkább fogyasztóközpon ttá, azaz célországgá váltunk .
Egyes vélekedések szerint hazánk а dizájner szerek nemzetközi elosztóközpontjává lépett el ő .

Örömteli, hogy а rendőrség új drogellenes stratégiájában szerepel а tudatmódosító anyagokat
forgalmazó weboldalak elleni fellépés, а gépkocsivezetők "kábítószer-fogyasztásra irányul ó
helyszíni előszűrésének lehetősége", а rendőrkapitányságokon а szakemberek (elsősorban а
kábítószer nyomozók) számának növelése ; а képzések számának, színvonalának,
hatékonyságának növelése ; а nemzetközi együttműködésekben történő részvétel ; а gazdálkodó
szervezetek érdek-képviseleti szövetségeivel történő együttműködés ; továbbá а nem szabályozo tt,
nemzetközileg megfigyelésre ajánlott vegyi anyagok forgalmának monitorozása.

Milyen programok vannak jelenleg, és milyen programok megvalósítását tervezi а Minisztérium а
drogfogyasztás alternatíváinak népszerűsítése, valamint а drogfogyasztás veszélyeire történő
ismeretátadás érdekében? Kívánnak-e ismert és népszerű sportolók bevonásával drogellenes, az
egészségtudatos szemléletet népszerűsítő kampányt indítani? Történtek-e lépések az аnaboliku s
szteroidok nem orvosi céllal tö rténő felhasználásának visszaszorítása érdekében? Hogya n
kívánják visszaszorítani а rendőrség és társszerveinek munkatársai körében fokozott veszéllye l
járó anabolikus szteroid fogyasztást? Nem gy őzzük hangsúlyozni, hogy számos rendőrök által
elkövetett bűncselekmény hátterében (pl . gödöllő i uracsétás), vagy ado tt esetben akár а Gyty.
hatálya alá ta rtozó rendezvényeken nem kellően kezelt kon fl iktus mögött ez állhat .

Visszatérve а kábítószerekre : aggasztó hírekről hallania sajtóból, mely szerint új, az egészségre
rendkívül káros és elsősorban а fiatalok körében népszerű , pszicьоаktív hatást kifejtő szer jelent
meg а magyar feketepiacon : április eleje óta több mint tíz fiatalt kellett kórházba vinni а szer
fogyasztói közül légzésleállás, eszméletvesztés miatt egy feltehetően Kínából érkező por miatt .
Milyen lépések tö rténtek а világhálón történő kábítószer rendelések visszaszorítására, illetve telje s
felszámolására?

А kábítószer-probléma az egész társadalmunkat veszélyezteti, jelent ős közegészségügyi
ártalmakat okozhat, а problémával összefüggő egészségügyi és bűnügyi következmények
társadalmi kezelése pedig milliárdos terheket jelenthet az adófizet őknek. Ezért ahogy а múltban,
úgy а jövőben is támogatunk minden olyan törekvést, amely által közelebb kerülhetünk а
probléma megoldásához .

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2014. június 12 . .

	

Tisztelettel :	
Sneider Tamá s

Jobbik Magyarországé rt Mozgalom
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